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RRM.0012.4.8.2025 

Protokół 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej 

we Wschowie 

z dnia 20 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak 

Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury – Jolanta Jaromin – Mazur 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej 

Radni - członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Władysław Brzechwa powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek i zasad 

pobierania opłaty targowej 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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b) projekt uchwały w sprawie stawek opłat za zajęcie pasa drogowego  

(druk 89) 

Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury – Jolanta Jaromin – Mazur wyjaśniła 

autopoprawkę i omówiła zapisy projektu uchwały. 

 

Radni podjęli dyskusję i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu w 2024 roku  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie 50% kosztów opracowania 

dokumentacji projektowej rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 278 na odcinku 

Łysiny - Tylewice w zakresie budowy ścieżki rowerowej w szacunkowej 

kwocie 75.000,00zł (druk 90) 

Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury – Jolanta Jaromin – Mazur wyjaśniła zapisy 

projektu uchwały. 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określania zasad udzielania 

dotacji celowej spółkom wodnym z budżetu Gminy Wschowa, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania  

(druk 92) 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny wyjaśnił zapisy uchwały. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

e) projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. św. Stanisława Biskupa i Męczennika we Wschowie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków (druk 95) 

 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny udzielił wyjaśnień do projektu uchwały. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru ulic Moniuszki, Garbarskiej, 

Wałowej, Herbergera we Wschowie (druk 99) 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej 

udzieliła wyjaśnień do projektu uchwały. 
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Podjęto dyskusję na temat planu. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 9 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa zapytał o możliwość wniesienia zmian do 

planu miejscowego w miejscowości Konradowo. 

Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości – Joanna Kołodziej 

udzieliła wyjaśnień. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny wyjaśnił genezę powstania planu dla Konradowa. 

Radny Krzysztof Michalewicz zapytał o możliwość powstania przy Szkole Podstawowej  

w Osowej Sieni przystanku autobusowego. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny udzielił szczegółowych wyjaśnień w zakresie przebu-

dowy drogi, w tym budowy ścieżki rowerowej do Osowej Sieni. 

Radny Dawid Jastrzębski zapytał o remont drogi w okolicach piekarni przy ulicy Starowiej-

skiej. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny udzielił wyjaśnień. 

Przewodniczący Komisji Władysław Brzechwa podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/  Władysław Brzechwa 

Protokołowała: 

Anna Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


